

## Terms and Conditions of Sale

Welcome to alanskchan.com. By placing an order on this website, you agree to the following Terms and Conditions. Please read them carefully before proceeding with your purchase.

### 1. General Information

- These Terms and Conditions govern the sale of products (books) by alanskchan.com (referred to as "we", "our", or "the Company") to you (the "customer").
- By placing an order, you agree to be bound by these Terms and Conditions.
- We reserve the right to update these terms at any time without notice. It is your responsibility to check these Terms periodically.

### 2. Ordering

- By placing an order, you warrant that you are legally capable of entering into binding contracts.
- All orders are subject to acceptance and availability. If the product is not available, we will notify you via email or phone.
- The description of the products will be as stated on the website. We make every effort to ensure accuracy, but we do not guarantee the accuracy of product descriptions, pricing, or availability.

### 3. Pricing and Payment

- All prices are listed in [currency] and include applicable taxes.
- We reserve the right to change prices at any time without prior notice.
- Payment must be made in full at the time of ordering. Accepted payment methods are credit card, PayPal, etc..

### 4. Shipping and Delivery

- We will ship the order to the address provided at checkout.
- Shipping costs will be added to the total price at checkout. Delivery times may vary depending on location and shipping method chosen.
- Estimated delivery times are provided for reference only and are not guaranteed. Delays may occur due to unforeseen circumstances.
- You are responsible for ensuring that your delivery address is correct. We are not responsible for non-delivery or delays caused by incorrect address details.

### 5. Returns and Refunds

- If you are not satisfied with your purchase, you may return the item within 7 days of receiving it for a refund, provided the item is in its original condition.
- To initiate a return, contact us at 'chansikkyin@hotmail.com'. Shipping costs for returns will be at your expense unless the product is faulty or damaged.
- Refunds will be processed within 14 days of receiving the returned item. The refund will be made using the original payment method.

### 6. Liability

- We are not liable for any indirect or consequential losses resulting from your use of our products.
- Our liability for any product purchased is strictly limited to the purchase price of that product.

### 7. Privacy

- Your personal information is handled in accordance with our Privacy Policy. By using our website, you consent to the collection and use of your information as outlined in the Privacy Policy.

### 8. Governing Law

- These Terms and Conditions are governed by and construed in accordance with the laws of [your jurisdiction]. Any disputes arising out of these terms will be subject to the exclusive jurisdiction of the courts in [your jurisdiction].

## 9. Contact Information

- If you have any questions about these Terms and Conditions, please contact us at 'chansikkyin@hotmail.com'.

以下是翻譯成繁體中文的\*\*銷售條款和條件\*\*：

---

## 銷售條款和條件

歡迎來到 [alanskchan.com](http://alanskchan.com)。當您在本網站下訂單時，即表示您同意以下條款和條件。請在進行購買前仔細閱讀這些條款。

### 1. 一般資訊

- 這些條款和條件適用於 [alanskchan.com](http://alanskchan.com)（以下簡稱“我們”、“本公司”）向您（以下簡稱“客戶”）銷售產品（書籍）。
- 當您下訂單時，即表示您同意受這些條款和條件的約束。
- 我們保留隨時更新這些條款的權利，無需另行通知。您有責任定期檢查這些條款。

### 2. 訂購

- 下訂單即表示您保證您有法律能力訂立具約束力的合同。
- 所有訂單需經我們接受並視供應情況而定。如果產品不可用，我們將通過電子郵件或電話通知您。
- 產品的描述將與網站上所述一致。我們盡一切努力確保準確性，但不保證產品描述、價格或可用性的準確性。

### 3. 價格與付款

- 所有價格均以[貨幣]列出，並包含適用的稅費。
- 我們保留隨時更改價格的權利，無需事先通知。
- 訂購時需全額付款。接受的付款方式包括 信用卡、PayPal 等。

### 4. 運送與交貨

- 我們將訂單寄送至結帳時提供的地址。
- 運費將在結帳時添加至總價中。交貨時間可能會根據地點和所選運送方式而有所不同。
- 提供的預估交貨時間僅供參考，不能保證。延誤可能由於不可預見的情況而發生。
- 您有責任確保您的送貨地址正確。對於因地址錯誤而導致的無法交貨或延遲，我們不承擔責任。

### 5. 退貨與退款

- 如果您對購買的產品不滿意，您可以在收到商品後 7 天內退回該商品並獲得退款，前提是商品處於原始狀態。
- 要啟動退貨程序，請通過 'chansikkyin@hotmail.com' 與我們聯繫。除非產品有缺陷或損壞，否則退貨的運費將由您承擔。
- 我們將在收到退回商品後的 14 天內處理退款。退款將通過原始付款方式退還。

### 6. 責任

- 我們不對因您使用我們產品而產生的任何間接或後果損失承擔責任。
- 我們對任何已購產品的責任僅限於該產品的購買價格。

### 7. 隱私

- 您的個人信息將按照我們的隱私政策處理。使用我們的網站即表示您同意按照隱私政策收集和使用您的信息。

#### 8. 法律適用

- 這些條款和條件受 [您的管轄地] 法律管轄並依其解釋。任何因這些條款產生的爭議將由 [您的管轄地] 法院專屬管轄。

#### 9. 聯繫資訊

- 如果您對這些條款和條件有任何疑問，請通過 'chansikkyin@hotmail.com' 與我們聯繫。